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Protokół Nr IV/11 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  

odbytej w dniu 26 stycznia 2011 roku  
o godzinie 15.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  

 
 
Obrady rozpoczęto w dniu 26 stycznia 2011 roku o godzinie 15.00. 
Obrady zakończono w dniu 26 stycznia 2011 roku o godzinie 17.30.  
W IV sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń - Dorota Lew – Pilarska; 
• Zastępca Burmistrza Gminy Czempiń – Jan Adam Kaźmierczak;  
• Skarbnik Gminy Czempiń - Halina Łączna;  
• Sekretarz Urzędu Gminy w Czempiniu – Aleksandra Marciniak; 
• Przedstawiciel Posterunku Policji w Czempiniu – Adam Kaźmierczak;   
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 26 stycznia  2011 
roku o godzinie 15.00 otworzył IV sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, że zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” powołała na Sekretarza 
obrad IV sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Macieja Głochowiaka.  
 

Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad IV sesji. Do przedłożonego porządku 
obrad: 
 
W dniu 25 stycznia 2011 roku Burmistrz Gminy Czempiń złożyła wniosek o wprowadzenie  
do porządku obrad IV sesji punktu: „Podjęcie uchwały w sprawie aneksu nr 6 do 
porozumienia międzygminnego z dnia 7 grudnia 2004r. w sprawie powierzenia gminie Śrem 
zadania związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt i ochroną przed 
bezdomnymi zwierzętami, polegającego na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego 
schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju”.  
Wniosek stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie wprowadziła                    
do porządku obrad IV sesji punkt: „Podj ęcie uchwały w sprawie aneksu nr 6 do 
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porozumienia międzygminnego z dnia 7 grudnia 2004r. w sprawie powierzenia 
gminie Śrem zadania związanego z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych 
zwierząt i ochroną przed bezdomnymi zwierzętami, polegającego na rozbudowie   
i eksploatacji międzygminnego schroniska dla bezdomnych zwierząt w Gaju”             
w punkcie 4 a porządku obrad.  

 
Wobec powyższego porządek obrad posiedzenia przedstawiał się w sposób następujący:  
1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
4a. Podjęcie uchwały w sprawie aneksu nr 6 do porozumienia międzygminnego z dnia                   

7 grudnia 2004r. w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania związanego                               
z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt i ochroną przed bezdomnymi 
zwierzętami, polegającego na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Czempiń na lata 2011-2020. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok:  
a) Odczytanie projektu uchwały,  
b) Odczytanie opinii komisji stałych Rady Miejskiej, 
c) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
d) Odczytanie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii i wniosków Komisji oraz 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
e) Dyskusja nas wniesionymi poprawkami i przegłosowanie poprawek, 
f) Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Gminy Czempiń do walnego 
Zebrania Członków Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Biblioteki Publicznej w Czempiniu. 
9. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
10. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                   

w okresie międzysesyjnym.  
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
12. Wolne głosy i wnioski.  
13. Zakończenie obrad IV sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
zapoznał się z protokołem z III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i nie ma zastrzeżeń co do 
ich treści.  
 
Radny Maciej Głochowiak nadzorujący sporządzenie protokołu z III sesji Rady Miejskiej                    
w Czempiniu stwierdził, że zapoznał się z protokołem z III sesji Rady Miejskiej                          
w Czempiniu i nie wnosi zastrzeżeń co do jego treści.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z III sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 29 grudnia 2010 roku.  
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Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje zgłosili:  

1. radny Stanisław Turno w sprawach: 
1) sprawdzenia możliwości zamykania w godzinach od 23.00 – 4.00 budynku 

dworca PKP w Czempiniu z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców tego 
budynku;  

2) przyspieszenia budowy dalszej części chodnika przy ulicy Kolejowej                       
w Czempiniu w kierunku Słonina; 

3) zakupu piaskarko – solarki na potrzeby Zakładu Gospodarki Komunalnej                  
w Czempiniu w celu usprawnienia prawidłowego utrzymania stanu dróg 
gminnych w okresie zimowym;  

4) regulacji Olszynki wzdłuż ulicy Wspólnej w Czempiniu- konieczne jest 
uporządkowanie brzegów;  

5) konieczności zmiany regulaminu dowozów szkolnych, ponieważ dochodzi do 
sytuacji, w których uczniowie podpalają siedzenia w autobusach,                                  
a w regulaminie znajduje się „martwy” przepis, że w przypadkach 
nieprzestrzegania zapisów uczeń zostanie pozbawiony prawa do dowozów, 
tymczasem obowiązkiem gminy jest dowożenie uczniów do szkół; należy 
przyjrzeć się tym zapisom, ponieważ w sytuacji wydarzenia się tragedii, nie 
będzie komu za nią odpowiadać;   

6) zwrócenie uwagi na fakt, iż ulicą Kolejową przejeżdżają odkryte samochody ze 
słomą, co powoduje zaśmiecanie ulicy; przyczepy tych samochodów powinny 
być zakryte plandekami;   

2. radna Zofia Bartkowiak  w sprawach: 
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy w związku ze stanem technicznym 

budynku położonego w Jarogniewicach przy ulicy Poznańskiej (za parkiem 
DPS) – jest on należycie zabezpieczony przed zawaleniem, jak również, czy są 
podejmowane (zostały podjęte) stosowne kroki prawne, mające na celu 
doprowadzenie do rozbiórki tego budynku; budynek ten jest w fatalnym stanie 
technicznym i grozi zawaleniem, co z uwagi na usytuowanie stwarza 
bezpośrednie niebezpieczeństwo dla ludzi;  

2) podjęcia stosownych czynności mających na celu doprowadzenie do 
zainstalowania sygnalizacji świetlnej na drodze krajowej nr 5                                   
w Jarogniewicach na wysokości Przedszkola – z uwagi na wysokie natężenie 
ruchu w tym rejonie oraz obecność małych dzieci, sygnalizacja ta jest 
niezbędna dla zapewnienia im bezpiecznego poruszania się;        

3. radny Jerzy Krzyżostaniak w sprawach: 
1) załatania wyrw w drodze w Borowie;  
2) remontu drogi powiatowej Gorzyce – Satry Gołębin, tak, aby można było 

mówić, że jest to droga asfaltowa;  
3) lepszego oświetlenia wyniesionego przejścia dla pieszych przy Gimnazjum w 

Borowie;   
4) udrożnienia rowów przy drodze Borowo – Czempiń – przepusty są zasypane, 

co powoduje zastoiny wody, która się przelewa; 
4. radny Władysław Matysiak w sprawie doprowadzenia do prawidłowego stanu 

technicznego urządzeń melioracyjnych na terenie gminy (rowy, mostki, 
przepusty), jak również rowy przy drogach wojewódzkich, powiatowych                       
i gminnych;  

5. radny Aleksander Wieliński w sprawach: 
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1) naprawy studzienki telefonicznej w ciągu ulicy Polnej w Czempiniu przy 
posesji pana Brzozowskiego; 

2) podniesienie kostek betonowych, tzw. terlinki w ciągu ulicy Polnej oraz 
naprawę kostek przy włazach kanalizacyjnych przy skrzyżowaniu ulicy Polnej              
z ulicą Mickiewicza;  

3) oznaczenie miejsc studzienek deszczowych na ulicy Polnej oraz czyszczenie 
ich i w okresie zimowym odśnieżanie; ponieważ woda, która nie może spłynąć 
do studzienek zalega w zaniżeniu, które jest przy skrzyżowaniu ulicy Polnej              
z ulicą Poznańskie Przedmieście; 

4) ponowienia interpelacji z października 2010 roku dotyczącej usunięcia drzewa 
przy drodze wojewódzkiej z Czempinia w kierunku Śremu – drzewo utrudnia 
wykonanie manewru skrętu w lewo oraz ogranicza widoczność, drzewo mieści 
się przy polu p. Andrzeja Hirowskiego; 

5) udzielenia odpowiedzi na pytanie mieszkańców okręgu wyborczego nr 5 - 
dlaczego Kierownik OPS prawie codziennie dojeżdża z pracy do domu 
służbowym samochodem – na jakich warunkach, kto za te kilometry płaci, kto 
wydał na to zgodę, dlaczego po skończonej pracy samochód nie jest 
garażowany przy Urzędzie Gminy, czy pracownicy OPS na terenie Czempinia 
muszą dojeżdżać do swoich podopiecznych samochodem, ile pracownic 
posiada prawo jazdy, aby same mogły korzystać z samochodu,  

6) udzielnie odpowiedzi na pytanie, czy sprawcy zalania Biblioteki ponieśli 
odpowiednie konsekwencje swojego czynu;  

7) wyjaśnienia awarii na ulicy Konopnickiej w Czempiniu – w grudniu 2010 roku 
i styczniu 2011 roku – czy dotyczyły one nawiertak, ponieważ jak jemu 
wiadomo – wszystkie stare nawiertaki były wymieniane; radny Aleksander 
Wieliński zawnioskował o przekazanie na posiedzenie Komisji Rewizyjnej            
w dniu 9 lutego 2011 roku pełnej dokumentacji wykonawczej drogi 
Konopnickiej w Czempiniu. Radny Aleksander Wieliński nadmienił, że osiedle 
posiada Zarząd i radnego i dziwi się, że nie są oni zapraszani na odbiór 
inwestycji;           

6.   radny Tadeusz Fabiś w sprawie naprawy wyrwy w asfalcie w drodze powiatowej             
w Gorzyczkach przy parku.   

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, że na 
dzisiejszą sesję zostali zaproszeni nauczyciele ze szkół z terenu gminy Czempiń, którzy                   
w ostatnim czasie uzyskali awans na stopień nauczyciela mianowanego w osobach:  

Pani Magdalena Mikuła – nauczyciel Szkoły Podstawowej w Czempiniu;  
Pani Agata Przewoźniak – nauczyciel Szkoły Podstawowej w Starym Gołębinie. 

 
Burmistrz Gminy Czempiń wręczyła akty nadania awansu zawodowego nauczycielom 
mianowanym. 
 
Nauczyciele mianowani po odczytaniu roty ślubowania przez Przewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu:   
„Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność nauczyciela wychowawcy i opiekuna młodzieży, 
dążyć do pełni rozwoju osobowości ucznia i własnej, kształcić i wychowywać młode 
pokolenie w duchu umiłowania Ojczyzny, tradycji narodowych, poszanowania Konstytucji 
Rzeczpospolitej Polskiej” 
wypowiedzieli formułę: „Ślubuję”.   
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Do punktu 4a porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie aneksu nr 6 do porozumienia międzygminnego z dnia                     
7 grudnia 2004r. w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania związanego                               
z prowadzeniem schroniska dla bezdomnych zwierząt i ochroną przed bezdomnymi 
zwierzętami, polegającego na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Kierownika 
Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka, uwag nie wniesiono.    
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr IV/28/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 stycznia 2011r.                    
w sprawie aneksu nr 6 do porozumienia międzygminnego z dnia 7 grudnia 2004r. 
w sprawie powierzenia gminie Śrem zadania związanego z prowadzeniem 
schroniska dla bezdomnych zwierząt i ochroną przed bezdomnymi zwierzętami, 
polegającego na rozbudowie i eksploatacji międzygminnego schroniska dla 
bezdomnych zwierząt w Gaju przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez 
Kierownika Referatu Gospodarki Gruntami – Romana Skrzypczaka. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
� Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czempiń na lata 2011-2020 przedstawiła Skarbnik Gminy – Halina Łączna.  
 

� Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej  
Prognozy  Finansowej  Gminy  Czempiń na lata 2011 – 2020 przedstawiła Skarbnik 
Gminy Czempin – Halina Łączna.  
Opinia stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.                                                                                                        
 

� Stanowisko Burmistrza w sprawie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu               
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Czempiń przedstawiła Burmistrz 
Gminy Czempiń Dorota Lew – Pilarska. 
Stanowisko stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy                   
2  głosach „przeciw” i braku głosów „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę nr 
IV/29/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 stycznia 2011r. w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czempiń na lata 2011-2020 
przedstawioną przez Skarbnik Gminy – Halinę Łączną. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 6 porządku obrad:  
 

a) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok wraz                
z uzasadnieniem odczytała Skarbnik Gminy Czempin – Halina Łączna; 
   

b) Opinię komisji stałych Rady Miejskiej przedstawiła Przewodnicząca Komisji 
Finansów i Budżetu oraz Spraw Socjalnych – radna Elżbieta Grygier; 
Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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c) Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie projektu budżetu gminy Czempiń 
na 2011 rok odczytała Skarbnik Gminy Czempin – Halina Łączna; 
Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

d) Stanowiska Burmistrza w sprawie opinii i wniosków Komisji oraz Regionalnej Izby 
Obrachunkowej zostało przedstawione przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Lew 
– Pilarską;  
Stanowisko stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

e) W dyskusji nad projektem budżetu gminy Czempiń na 2011 rok:  
 
Radny Jarosław Konieczny wskazał, że kiedy sześć lat temu podjęto decyzję                    
o likwidacji filii Szkoły podstawowej w Czempiniu mieszczącej się w Słoninie, 
mieszkańcy Słonina podczas każdego zebrania wiejskiego podkreślali, że chcieliby, 
aby część środków ze sprzedaży tych mieszkań trafiła do wioski. Radny Jarosław 
Konieczny wskazał, że w zeszły piątek doszło do sprzedaży pomieszczeń w tym 
budynku za kwotę około 140 000 zł, zatem wnioskuje, aby na potrzeby sołectwa 
Słonin zostało zaplanowane 10 000 zł, z następujących przeniesień:  

1. z Rozdziału 75023 – 5 000 zł; 
2. z Rozdziału 92113 – 2 500 zł;  
3. z Rozdziału 92116 – 2 500 zł 
do Rozdziału 92109 na zadanie: Remont budynku świetlicy wiejskiej w Słoninie. 

Radny Jarosław Konieczny podkreślił, że budynek świetlicy wiejskiej w Słoninie jest 
bardzo duży i wymaga remontu, tymczasem – w Donatowie sprzedano część budynku 
świetlicy w Donatowie, środki finansowe zostały przeniesione dla sołectwa na 
potrzeby świetlicy.  
 
Radny Jerzy Krzyżostaniak złożył wniosek w sprawie zwiększenia dotacji dla Klubu 
Sportowego FENIX TEAM Borowo, uzasadniając, że Klub złożył pisemną kalkulację 
kosztów działalności do radnego Aleksandra Wielińskiego – Przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia Rady Miejskiej w Czempiniu, 
która uwzględnia wydatki związana z wejściem klubu do klasy B rozgrywek. Radny 
Jerzy Krzyżostaniak wyraził pogląd, że nie wie, czym kierowała się Komisja przy 
podejmowaniu decyzji, ile Klub ma otrzymać środków, ponieważ wniosek ten opiewał 
na 25 000 zł; zaś inne kluby, które składały wnioski na określone kwoty – takie 
właśnie mają otrzymać. Radny Jerzy Krzyżostaniak podkreślił, że członkowie Klubu 
są bardzo chętni do gry, tym bardziej, że poprzedni klub trzeba było zamknąć z uwagi 
na złe rozliczanie przez Zarząd dotacji. Radny Jerzy Krzyżostaniak wskazał, że koszty 
zostały poniesione w związku z założeniem nowego klubu, a nie można było 
pozwolić, żeby chłopcy grający w klubach rozeszli się do innych klubów lub co gorsza 
zakończyli treningi. Radny Jerzy Krzyżostaniak wskazał, że inne kluby mają dostać 
taką dotację, o jaką zawnioskowały – na przykład LZS Głuchowo, który gra również 
w B klasie zawnioskował o 50 000 zł i taką dotację ma otrzymać. Radny Jerzy 
Krzyżostaniak złożył wniosek o wzrost dotacji dla klubu do 20 000 zł i w tym celu 
dokonanie przesunięcia z Paragrafu 2820, Rozdział 85195 kwoty 10 000 zł do 
Rozdziału 92605.         
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, 
że nie jest prawdą, aby wszystkie kluby z terenu gminy Czempiń, które otrzymują 
dotacje były usatysfakcjonowane jej wysokością, kluby nie otrzymują tyle, ile 
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chciałyby dostać. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że jeśli klub składa wniosek     
o dotację w wysokości 25 000 zł i  wykazuje, że własnych środków posiada 1 500 zł, 
to z powodzeniem każdy mógłby taki klub założyć i zacząć nim kierować,                        
a tymczasem nie tak powinno to wyglądać – klub powinien gro środków pozyskiwać    
z zewnątrz. Radny Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że gmina chce nadal wspierać 
sport, ale nie może całkowicie go finansować, dlatego większa powinna być 
inicjatywa klubu w pozyskiwaniu tychże środków. Radny Krzysztof Sankiewicz 
wskazał, że na pewno nie będzie za przyjęciem wniosku złożonego powyżej.  
Radny Krzysztof Sankiewicz w odniesieniu do wniosku złożonego przez radnego 
Jarosława Koniecznego wskazał, że został utworzony Fundusz sołecki i z tych właśnie 
środków powinny być realizowane zadania w poszczególnych sołectwach. Radny 
Krzysztof Sankiewicz podkreślił, że w czasie, kiedy sprzedawana była świetlica                 
w Donatowie – funduszu sołeckiego nie było i dlatego część środków finansowych 
trafiła do sołectwa.                  
 
Radny Jerzy Krzyżostaniak wskazał, że kwota, która była przedstawiona                          
w kalkulacjach w wysokości 25 000 zł przez Klub FENIX TEAM Borowo i tak jest 
niewystarczająca na zrealizowanie wszystkich zadań klubu, poza tą kalkulacją 
znalazły się opłaty za prowadzenie księgowości i wiele innych wydatków. Radny 
Jerzy Krzyżostaniak wskazał, że LZS Głuchowo wnioskował o 50 000 zł i ma tyle 
otrzymać; wniosek Klubu FENIX TEAM Borowo – wniosek 25 000 zł, jest 10 000 zł.      
 
Radny Jarosław Konieczny zauważył, że ze wszystkich klubów, które wnioskowały    
o dotację, tylko jeden otrzyma ją w takiej wysokości, jak wnioskowana – jest to LZS 
Głuchowo, HELIOS Czempiń wnioskował o 62 000 zł – otrzyma 47 000 zł, AS 
Czempiń o 57 000 zł – otrzyma 45 000 zł, SPORTOWIEC Borowo – wnioskował                
o 34 000 zł – otrzyma 31 000 zł, FENIX TEAM – w budżecie zaplanowane było 4 000 
zł, po dołożeniu przez Radę jest 10 000 zł, a wnioskowane było 25 000 zł.  
Radny Jarosław Konieczny podkreślił, że wie, iż funkcjonuje fundusz sołecki, ale jeśli 
sołectwo Słonin chciałoby remontować z niego świetlicę, to zajmie to czas 50 lat.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, 
że radny Jarosław Konieczny był obecny na posiedzeniu wspólnym Komisji Finansów 
i przewodniczących Komisji Rady i tam była przegłosowywana sprawa zwiększenia 
dotacji dla Klubu i wniosek został złożony do Burmistrza Gminy Czempin, który              
w autopoprawkach do budżetu uwzględnił go. 
Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że klub sportowy ubiegający się o dotację 
wniosek składa do Burmistrza Gminy, może do wglądu otrzymać go komisja Rady 
Miejskiej. Radny Krzysztof Sankiewicz wskazał, że wniosek o zwiększenie dotacji do 
kwoty 10 000 zł dla Klubu FENIX TEAM Borowo był głosowany przez wszystkich 
przewodniczących stałych Komisji Rady podczas posiedzenia i członków Komisji 
Finansów i Budżetu oraz Spraw Socjalnych. 
 
Radny Jerzy Krzyżostaniak wskazał, że kalkulację kosztów działalności klubu złożył 
do Komisji Oświaty po to, aby stała się ona podstawą do dyskusji.  
 
Radna Elżbieta Grygier – Przewodnicząca Komisji Finansów i Budżetu oraz Spraw 
Socjalnych wskazała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji i przewodniczących 
pismo klubu było rozpatrywane, padły różne propozycje kwoty dofinansowania klubu 
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i odbyło się głosowanie, w wyniku którego zawnioskowano o wzrost dotacji o 6 000 
zł, czyli do kwoty 10 000 zł.  
 
Radny Aleksander Wieliński wskazał, że do Komisji Oświaty, Kultury, Kultury 
Fizycznej, Zdrowia wpłynęło faktycznie pismo od Klubu FENIX TEAM Borowo                 
z kalkulacją kosztów działalności; podczas posiedzenia Komisji Finansów                           
i przewodniczących stałych Komisji Rady zawnioskował o zwiększenie dotacji dla 
klubu do kwoty 20 000 zł, jednak pojawiły się inne wnioski i ilością głosów 5 do 4 
ustalono, że wniosek będzie o kwotę wyższą o 6 000 zł. Radny Aleksander Wieliński 
wskazał, że jednocześnie nie może być tak, ze powstają nowe kluby, które oczekują, 
że gmina będzie je finansować.   
Radny Aleksander Wieliński wskazał, że w projekcie budżetu na 2011 rok odsunięta 
jest w czasie budowa targowiska, jak również dalsza budowa kompleksu 
gimnazjalnego; ponadto – zdaniem radnego Aleksandra Wielińskiego ważniejsze niż 
budowa boiska Orlik powinno być dokończenie budowy kompleksu gimnazjalnego, 
tym bardziej, że na terenie gminy mamy obiekty sportowe – sale gimnastyczne oraz 
boiska. Radny Aleksander Wieliński wskazał, że w planie realizacji inwestycji 
zapowiadana budowa ulic zacznie się dopiero w 2014 roku od ulicy Rolnej                          
i Malinowej. 
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska do wniosku radnego Jarosław Koniecznego – 
kwoty proponowane do zdjęcia pochodzą z administracji – 5 000 zł, z Biblioteki –              
2 5000 zł, z Centrum Kultury Czempiń – 2 500 zł. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, że w autopoprawkach zmniejsza kwotę wydatków z administracji i nie 
widzi możliwości jeszcze większego cięcia tychże wydatków. Burmistrz Dorota Lew 
– Pilarska podkreśliła, że jest wniosek o cięcie wydatków w Centrum Kultury 
Czempin i w Bibliotece, tymczasem później wiele mówi się o słabej jakości usług tych 
instytucji, należy pamiętać, że jako jednostki niedochodowe działają na bazie środków 
pochodzących z budżetu gminy.  
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska podkreśliła, że jako gmina nie finansujemy 
działalności klubów, ale zlecamy klubom wykonanie zadania własnego gminy, jakim 
jest kultura fizyczna. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że gmina również 
stara się o pozyskiwanie różnych dotacji, ale wówczas jej wkład musi być o wiele 
większy, tymczasem wkład własny klubów jest na bardzo niskim poziomie.  
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że wniosek radnego Jerzego 
Krzyżostaniaka zakłada przeniesienie środków zaplanowanych na dotację dla 
Stowarzyszenia JASIEK na dotację dla Klubu Sportowego FENIX TEAM Borowo. 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że Stowarzyszenie JASIEK działa na 
terenie gminy Czempin na rzecz dzieci chorych nieuleczalnie i niepełnosprawnych, 
Stowarzyszenie to nie obnosi się ze swoją działalnością i działa na rzecz takich rodzin, 
które mają problem, jakiego nikt z nas nie chciałby mieć – dziecko chore nieuleczalnie 
lub niepełnosprawne. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że Stowarzyszenie 
ma pod opieką 25 rodzin, czyli dzieci, ich rodziców i rodzeństwo, ponieważ nie jest to 
problem tylko dziecka, ale całej rodziny, która musi z tym problemem żyć,                        
a niejednokrotnie jest pozostawiona sama sobie. Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
wskazała, że Stowarzyszenie to jest jedynym tego typu na terenie gminy Czempiń                  
i jako jedyne ma tego typu ofertę dla potrzebujących rodzin. Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska podkreśliła, że w swoim sumieniu nie może się pogodzić, że „zabieramy tym 
chorym dzieciom, a dajemy na klub, który nie wiem, czy rzeczywiście będzie 
awansował”.  
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Burmistrz Dorota Lew – Pilarska przyznała, że faktycznie świetlica w Słoninie 
wymaga dużego nakładu finansowego na remont i środki z fundusz sołeckiego                 
w kwocie 10 000 zł na pewno nie są wystarczające na remont. Burmistrz Dorota Lew 
– Pilarska wskazała, że świetlic wiejskich na terenie gminy jest faktycznie niewiele            
i nie ulega wątpliwości, że powinna zostać ona wyremontowana, dlatego proponuje 
następujące rozwiązanie: w miesiącu maju Gmina będzie składała wniosek o zwrot 
części środków poniesionych na fundusz sołecki, w lipcu – sierpniu środki te powinna 
otrzymać i wówczas mogłoby zostać 10 000 zł przeznaczone na remont świetlicy              
w Słoninie. 
 
W dopowiedzi na propozycję radnego Jarosława Koniecznego, aby dzisiaj środki 
przeznaczyć na remont świetlicy ze wskazanych paragrafów, a gdy otrzymamy zwrot 
przeznaczyć je z powrotem na te cele, Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że 
nie możemy w taki sposób organizować działalności Biblioteki i Centrum Kultury 
Czempiń, żeby teraz zabierać im środki, stąd propozycja, aby do wniosku wrócić              
w miesiącu lipcu – sierpniu, kiedy otrzymamy zwrot dotacji i jeśli wówczas Rada 
Miejska przychyli się do takiej zmiany, przeznaczyć środki na potrzeby sołectwa 
Słonin.  
 
Radny Jarosław Konieczny wycofał wniosek o przeniesienie 10 000 zł                                 
z:  

1. z Rozdziału 75023 – 5 000 zł; 
2. z Rozdziału 92113 – 2 500 zł;  
3. z Rozdziału 92116 – 2 500 zł 

do Rozdziału 92109 na zadanie: Remont budynku świetlicy wiejskiej w Słoninie. 
 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 5 głosami „za”, przy                    
3 głosach „przeciw” i 7 głosach „wstrzymujących się” przegłosowała wniosek                 
o dokonanie przesunięcia z Paragrafu 2820, Rozdział 85195 kwoty 10 000 zł do 
Rozdziału 92605.                             
   

f) Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę nr 
IV/30/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 stycznia 2011r. w sprawie 
uchwalenia budżetu gminy Czempiń na 2011 rok.  
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu ogłosił 10 – minutową przerwę w obradach 
sesji.  
 
Po wznowieniu obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu przystąpiono do 
realizacji punktu 7 porządku obrad.  
 
Do punktu 7 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie delegowania przedstawicieli Gminy Czempiń do walnego 
Zebrania Członków Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej                            
w Czempiniu radnego Krzysztofa Sankiewicza, uwag nie wniesiono.  
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Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę nr 
IV/31/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 stycznia 2011r. w sprawie 
delegowania przedstawicieli Gminy Czempiń do walnego Zebrania Członków 
Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości w Kościanie przedstawionego 
wraz z uzasadnieniem przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Krzysztofa Sankiewicza.  
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 8 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie statutu Biblioteki Publicznej w Czempiniu przedstawionego 
przez Dyrektor Biblioteki Katarzynę Braszak, uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie podjęła 
uchwałę nr IV/32/11 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 26 stycznia 2011r.                   
w sprawie statutu Biblioteki Publicznej w Czempiniu przedstawioną przez 
Dyrektor Biblioteki Katarzynę Braszak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 
Do punktu 9 porządku obrad:  
 
Do Sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym oraz 
wykazu zarządzeń stanowiącego załącznik nr 13 do niniejszego protokołu, zapytań nie 
wniesiono.  
 
Do punktu 10 porządku obrad:  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, że 
w okresie międzysesyjnym: 

1. pełnił dyżur w każdą środę; 
2. reprezentował Radę Miejską w Czempiniu na uroczystościach na terenie Powiatu 

kościańskiego; 
3. uczestniczył w Spotkaniu Noworocznym na zaproszenie Wojewody Wielkopolskiego 

i Marszałka Województwa Wielkopolskiego; 
4. do Rady Miejskiej w Czempiniu wpłynęły pisma: 

1) Postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Poznaniu 
odrzucające skargę Pana Edmunda Przybyły – załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu;  

2) Wniosek radnej Elżbiety Grygier – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu;  

3) Pismo Teresy i Marka Leśnych z dnia 24 stycznia 2011r. - stanowi załącznik 
nr 16 do niniejszego protokołu;  

4) Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Czempiniu za 
2010 rok – które odczytał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny 
Jarosław Konieczny – sprawozdanie stanowi załącznik nr 17 do niniejszego 
protokołu.   

 
 
 



11 
 

Do punktu 22 porządku obrad:  
 
Odpowiedzi na interpelacje radnych Rady Miejskiej w Czempiniu udzieliła Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska:  
1. radnego Stanisława Turno w sprawach: 

1) sprawdzenia możliwości zamykania w godzinach od 23.00 – 4.00 budynku dworca 
PKP w Czempiniu z uwagi na bezpieczeństwo mieszkańców tego budynku – 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że interpelacja zostanie przekazana do 
zarządcy budynku;  

2) przyspieszenia budowy dalszej części chodnika przy ulicy Kolejowej w Czempiniu             
w kierunku Słonina - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że interpelacja 
zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie; 

3)  zakupu piaskarko – solarki na potrzeby Zakładu Gospodarki Komunalnej                       
w Czempiniu - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że ZGK posiada 
piaskarko – solarkę, ale nie jest ona używana w mieście, ponieważ jest ryzyko 
uszkodzenia stojących na drogach samochodów, zostanie jednakże przeanalizowany 
zakup mniejszego sprzętu, korty nie powodowałby takiego ryzyka;  

4) regulacji Olszynki wzdłuż ulicy Wspólnej w Czempiniu - konieczne jest 
uporządkowanie brzegów - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że 
Olszynka jest w zarządzie Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych 
w Lesznie, w ciągu ostatnich siedmiu lat jako gmina zatrudnialiśmy pracowników 
interwencyjnych, którzy dokonywali wycinki trawy wzdłuż brzegów cieku                       
w granicach najpierw gminy, a później miasta; z informacji, jakie posiadamy wynika, 
że w tym roku Zarząd otrzymał jedynie 3 % środków, jakie potrzebuje na realizację 
swoich zadań; interpelacja zostanie przekazana do Zarządu;  

5) konieczności zmiany regulaminu dowozów szkolnych - Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska wskazała, że Regulamin jest po to, aby przestrzegali go uczniowie, a dbali           
o to opiekunowie; nie ma jeszcze postanowienia sądu w sprawie aktów wandalizmu, 
jeśli wpłynie do gminy natychmiast sprawa zostanie zbadana;  

2. radnej Zofii Bartkowiak  w sprawach: 
1) udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy w związku ze stanem technicznym budynku 

położonego w Jarogniewicach przy ulicy Poznańskiej (za parkiem DPS) – Burmistrz 
Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że w roku ubiegłym właściciele budynku 
zabezpieczyli spadania z dachu dachówek i nie ma obecnie zagrożenia dla 
przechodniów;   

2) podjęcia stosownych czynności mających na celu doprowadzenie do zainstalowania 
sygnalizacji świetlnej na drodze krajowej nr 5 w Jarogniewicach na wysokości 
Przedszkola – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska przypomniała, że w tej sprawie przy 
okazji remontu drogi nr 5 wielokrotnie monitowała w Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad, jednakże efektu nie ma; interpelacja może zostać ponownie 
przekazana do adresata;    

3.radnego Jerzego Krzyżostaniaka w sprawach: 
1)   remontu drogi powiatowej Gorzyce – Satry Gołębin - Burmistrz Dorota Lew – 

Pilarska wskazała, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych 
w Kościanie;  

2)   lepszego oświetlenia wyniesionego przejścia dla pieszych przy Gimnazjum w Borowie 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że interpelacja zostanie przekazana do 
Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie;  
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3) udrożnienia rowów przy drodze Borowo – Czempiń – przepusty są zasypane - 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana 
do Zarządu Dróg Powiatowych w Kościanie;  

4. radnego Władysława Matysiaka w sprawie doprowadzenia do prawidłowego stanu 
technicznego urządzeń melioracyjnych na terenie gminy (rowy, mostki, przepusty), jak 
również rowy przy drogach wojewódzkich, powiatowych i gminnych - Burmistrz Dorota 
Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Melioracji 
i Spółek Wodnych;  

5. radnego Aleksandra Wielińskiego w sprawach: 
1) naprawy studzienki telefonicznej w ciągu ulicy Polnej w Czempiniu  - Burmistrz 

Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana do 
adresata;  

2) podniesienie kostek betonowych, tzw. terlinki w ciągu ulicy Polnej oraz naprawę 
kostek przy włazach kanalizacyjnych przy skrzyżowaniu ulicy Polnej z ulicą 
Mickiewicza - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że interpelacja dotyczy 
ogromnego odcinka drogi, który jest w stanie fatalnym; interpelacja zostanie 
przeanalizowana;  

3)  oznaczenie miejsc studzienek deszczowych na ulicy Polnej oraz czyszczenie ich                    
i w okresie zimowym odśnieżanie - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, 
że interpelacja zostanie przekazana do ZGK;  

4) ponowienia interpelacji z października 2010 roku dotyczącej usunięcia drzewa przy 
drodze wojewódzkiej z Czempinia w kierunku Śremu – Burmistrz Dorota Lew – 
Pilarska poinformowała, że zostanie sprawdzone, czy zarządca drogi zwrócił się do 
gminy o wydanie pozwolenia na wycinkę drzewa;  

5) udzielenia odpowiedzi na pytanie mieszkańców okręgu wyborczego nr 5 - dlaczego 
Kierownik OPS prawie codziennie dojeżdża z pracy do domu służbowym 
samochodem – na jakich warunkach, kto za te kilometry płaci, kto wydał na to zgodę, 
dlaczego po skończonej pracy samochód nie jest garażowany przy Urzędzie Gminy, 
czy pracownicy OPS na terenie Czempinia muszą dojeżdżać do swoich podopiecznych 
samochodem, ile pracownic posiada prawo jazdy, aby same mogły korzystać                     
z samochodu - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że samochód OPS 
jest parkowany już od miesiąca grudnia 2010 roku na parkingu przy Urzędzie Gminy                  
w  Czempiniu, wyjątkowo – w sytuacjach, kiedy Kierownik OPS udaje się do 
podopiecznych w godzinach wieczorno – popołudniowych parkuje nim na ulicy 
Polnej;  

6)  udzielnie odpowiedzi na pytanie, czy sprawcy zalania Biblioteki ponieśli 
odpowiednie konsekwencje swojego czynu - Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, że straty były duże i naprawiono wszystkie szkody; winni tego 
zdarzenia otrzymali nadzór kuratorski;  

7)  wyjaśnienia awarii na ulicy Konopnickiej w Czempiniu – w grudniu 2010 roku                  
i styczniu 2011 roku – Burmistrz Dorota Lew – Pilarska wskazała, że nie jest winą 
gminy, że miały miejsce awarie; zaś nie jest również obowiązkiem, ani zwyczajem, 
aby na odbiór inwestycji zapraszany był radny lub przewodniczący zarządu osiedla;  

6. radnego Tadeusza Fabisia w sprawie naprawy wyrwy w asfalcie w drodze 
powiatowej w Gorzyczkach przy parku -  Burmistrz Dorota Lew – Pilarska 
poinformowała, że interpelacja zostanie przekazana do Zarządu Dróg Powiatowych          
w Kościanie.    
 

Radny Aleksander Wieliński wskazał, że interpelację w sprawie samochodu OPS złożył, 
ponieważ spotykał się z wieloma pytaniami mieszkańców osiedla nr 4 w Czempiniu.  
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Radny Aleksander Wieliński wskazał, że posiada wiedzę, iż w ulicy Konopnickiej nie pękła 
rura, ale była awaria nawiertek.  
 
Radny Wojciech Adamski poprosił o uzupełnienie interpelacji do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad w sprawie dodatkowego oświetlenia zjazdu z drogi krajowej nr 5                
w Kawczynie do Czempinia – często dochodzi tam do pomyłek i samochody wjeżdżają na 
wjazd do posesji.    
 
Waldemar Duda - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Czempiniu wyjaśnił, że            
w ulicy Konopnickiej awaria dotyczyła opasek naprawczych w tych miejscach, w których 
wcześniej były awarie i te opaski się popsuły.    
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że jest w trakcie realizacji opracowanie 
inwentaryzacji fotograficzno – opisowej dróg gminnych i następnie zostanie wyłoniona firma, 
która przy sprzyjających warunkach pogodowych dokona remontu wszystkich dróg 
gminnych.  
 
Radny Krzysztof Sankiewicz poprosił o złożenie wniosku do Zarządu Dróg Wojewódzkich            
o remont drogi Czempiń – Manieczki.     
 
Burmistrz Dorota Lew – Pilarska poinformowała, że walne zebranie członków 
Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości odbędzie się w dniu 23 marca o godzinie 
16.00 w Kościańskim Ośrodku Kultury.  
 
Do punktu 23 porządku obrad:  
 
W wolnych głosach i wnioskach:  
 
Radny Jarosław Konieczny poprosił, aby remont dziur na drogach gminnych został rzetelnie 
wykonany – nie tak, jak w roku poprzednim, kiedy dziury łatano w wodzie.  
 
Radny Aleksander Wieliński poprosił o rozważenie możliwości przygotowania do następnej 
zimy skrzyń z piaskiem przy ulicach, z których mogliby korzystać mieszkańcy do 
posypywania śliskich jezdni i chodników. 
  
Radny Aleksander Wieliński poprosił o rozważenie możliwości uporządkowania terenu tzw. 
zdrojek w Czempiniu – można by korzystać z nich do zjeżdżania w czasie zimy na sankach             
i nartach.   
 
Piotr Nowakowski – radny Powiatu kościańskiego poprosił o rozważnie możliwości 
przesyłania projektów uchwał Rady Miejskiej w Czempiniu na skrzynki mailowe radnych 
powiatowych, co byłoby dobrym materiałem porównawczym, jeśli otrzymywaliby również 
takie uchwały z innych gmin Powiatu.  
 
Albert Łukaszewicz – Dyrektor Gimnazjum w Borowie przyznał, że zapisy regulaminu 
dowozów są być może martwą literą prawa, jednakże z drugiej strony były już sytuacje,                 
w których powoływał się na ten właśnie przepis w rozmowie z uczniami, czy też z rodzicami                          
i przynosiło to dobry efekt. Albert Łukaszewicz wskazał, że w tym konkretnym przypadku nie 
można by było zastosować tego przepisu, ponieważ uczeń jest z Zador, ma orzeczenie                   
o potrzebie kształcenia socjalnego.     



14 
 

Bożena Stróżyk – Prezes LZS Głuchowo wyjaśniła, że Klub otrzymuje od trzech lat kwotę 
50 000 zł dotacji, wniosek jest zawsze tak skonstruowany, że wykazuje zadania, które 
faktycznie klub realizuje, przy jego sporządzaniu analizowane jest sprawozdanie z roku 
poprzedniego z wykonania finansowego klubu. Bożena Stróżyk wskazała, że w roku 2010 
klub otrzymał od sponsorów kwotę 6 500 zł. Bożena Stróżyk wyjaśniła, że klub zarządza 
boiskiem sportowym – jednym z najlepszych w okolicy, ma budynek socjalny z dwoma 
szatniami, pomieszczeniem dla sędziów; z którego korzysta również bractwo kurkowe, 
odbywają się również imprezy gminne – zawody strażackie, motolotniowe. Bożena Stróżyk 
wskazała, że klub wydaje środki na: opłaty wpisowe i statutowe, sędziowskie, przeglądy 
sprzętu, energię elektryczną, transport, utrzymanie obiektu, badania lekarskie. Bożena 
Stróżyk poinformowała, że klub liczy 54 członków, działają dwie drużyny – juniorów                     
i seniorów, zajęcia trenerskie odbywają się dwa razy w tygodniu plus wyjazdy na mecze. 
Bożena Stróżyk wskazała, że na energię elektryczną klub wydaje 1 890 zł, zaś na wyjazdy na 
mecze – 8 148 zł. Bożena Stróżyk podkreśliła, że wnioskuje o realną kwotę potrzebną do 
działania klubu, która jest poparta wyliczeniami na podstawie wydatków z roku 
poprzedniego.           
 
 
Wobec wyczerpania tematyki Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof 
Sankiewicz zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Czempiniu.      
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu 
/-/Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Kierownik Referatu Organizacyjnego 
mgr M. Głucha – Napierała  

 


